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Z Á P I S N I C A 
z mimoriadneho zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ 

v Galante, konaného dňa 21.03.2014 o 14.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 
 
 
Prítomní: 

Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Ing. Ladislav Fekete  

 MUDr. Richard Šimaljak 

 Ing. Zoltán Horváth 

 Fridrich Psota 

 Mgr. László Biró 
 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 
 

Ospravedlnený: PaedDr. Peter Černý 
  
Program: 
1. Zahájenie 
2. Návrh na schválenie projektu: „Obnova južného krídla a juhovýchodnej a severnej veže 

Neogotického kaštieľa v Galante 
3. Návrh na schválenie projektu: „Revitalizácia hlavného vstupu, časti fasády a oprava 

strechy hlavnej budovy  Neogotického kaštieľa“ 
4. Návrh na schválenie predĺženia platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

mesta Galanta 
5. Návrh na prevod správy nehnuteľného majetku mesta 
6. Žiadosť SSC Bratislava-zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta 

Galanta v prospech SPP-distribúcia, a.s., Bratislava 
 
 
K bodu č. 1: 
 

Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, 
oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 

Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Mgr. Ladislav Maťašovský – primátor 
mesta, Ing. Ján Poľakovský – zástupca prednostu MsÚ, Ing. Mária Kuruczová– vedúca fin. 
a maj. odd., Mgr. Miroslav Psota – vedúci právneho odd., Ing. Mária Kulcsárová – vedúca 
ORM, Mgr. Alica Orbánová – vedúca odd. ŠKKaŠ, PhDr. Marcela Mazsárová – projektový 
manažér,  Ing. Peter Aštary – hlavný architekt mesta, Mgr. Ján Kolek – riaditeľ MsKS.  
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K bodu č. 2: 
Návrh na schválenie projektu: „Obnova južného krídla a juhovýchodnej a severnej veže 
Neogotického kaštieľa v Galante 

- predkladal: Ing. Poľakovský 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh projektu a predloženie žiadosti o NFP 
v rámci výzvy ROP-3.1-2013/01 za účelom realizácie projektu s nasledovnými pripomienkami:  

- dôvodová správa neobsahuje informáciu o finančnom krytí, vzhľadom na to 
odporúča upraviť rozpočet mesta na rok 2014 – zaradiť projekt do kapitálových 
výdavkov s finančným krytím vo výške 122.500 €  

 
 
 
K bodu č. 3: 
Návrh na schválenie projektu: „Revitalizácia hlavného vstupu, časti fasády a oprava 
strechy hlavnej budovy  Neogotického kaštieľa“ 

- predkladal: Ing. Poľakovský 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh projektu a predloženie žiadosti o grant 
v rámci programu SK05 za účelom realizácie projektu s nasledovnými pripomienkami:  

- vyčísliť v dôvodovej správe predpokladaný objem finančných prostriedkov 
spolufinancovania projektu  

- upraviť rozpočet mesta na rok 2014 - zaradiť projekt do kapitálových výdavkov aj 
s finančným krytím 

 
 
 
K bodu č. 4: 
Návrh na schválenie predĺženia platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 
mesta Galanta 

- predkladal: Ing. Poľakovský 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predĺženie platnosti súčasného Programu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta do doby schválenia jeho aktualizácie.  

 
 
 
K bodu č. 5: 
Návrh na prevod správy nehnuteľného majetku mesta 

- predkladal: Mgr. Psota 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh na prevod správy nehnuteľného majetku 
mesta, ktorý tvorí budova novogotického kaštieľa a nádvorie kaštieľa do správy Mestského 
kultúrneho strediska Galanta s nasledovnou pripomienkou: 

- MsÚ a MsKS do konania MsZ predložia informáciu týkajúcu sa prípravy 
administratívnych a rozpočtových zmien súvisiacich s prevodom správy 
s uvedením termínu ich zabezpečenia 
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K bodu č. 6: 
Žiadosť SSC Bratislava-zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta 
Galanta v prospech SPP-distribúcia, a.s., Bratislava 

- predkladal: Mgr. Psota 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť žiadosť SSC Bratislava o zriadenie vecného 
bremena aj na pozemku parc. č. 5193/10 k.ú. Galanta v prospech SPP – distribúcia, a.s.  
 
 

Rôzne: 
 

Na zasadnutí komisie informoval p. Štefan Varga o možnosti uchádzať sa o finančné 
prostriedky na výmenu okien Športovej haly v rámci projektu.  

Finančná komisia odporúča SŠZ vyčísliť sumu, ktorou by sa mesto malo podieľať na 
spolufinancovaní projektu a odporúča zaradiť požiadavku do zásobníka investičných akcií.  

 
 
 
  
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
 
Zapisovateľka: Mgr. Katarína Kluchová 


